

The Memorial Ceremony for Uwe will be held on Friday, August 25, 2017 at 2:00 p.m. in the Cemetery Chapel of Bornhausen (Unterm Friedhof, 38723 Seesen-Bornhausen).

On behalf of the AJA a wreath will be laid down at the Ceremony.

Since quite a number of mourners are expected we kindly ask you to refrain from individual actions or flower arrangements but rather make a donation that will be transferred in one amount to Johanna showing all donor names.

Please use following account details for your donation:

Bank: BW-Bank

Account name: AJA Helmut Schwander

IBAN: DE 76 6005 0101 0001 7374 13

Reference: Uwe Bomberg

Address for letters of condolence:

Johanna Bomberg, Papenhof 4, 38723 Seesen

---

Les funérailles de Uwe auront lieu le vendredi 25 Août, 2017 à 14h00 dans la chapelle du cimetière de Bornhausen (Unterm Friedhof, 38723 Seesen-Bornhausen).

Au nom de l'AJA un anneau sera déposé lors de la cérémonie funèbre.

Étant donné qu'un grand nombre des hôtes de la cérémonie sont attendues, nous vous prions de vous abstenir d'actions individuelles ou d'arrangements floraux, mais plutôt de faire un don qui sera transféré en un montant à Johanna montrant tous les noms des donateurs.

Veuillez utiliser les coordonnées bancaires suivantes :

Banque:	BW-Bank
Nom du compte:	AJA Helmut Schwander
IBAN:	DE 76 6005 0101 0001 7374 13
Objet:	Uwe Bomberg

Adresse postale pour lettres de condoléances:

Johanna Bomberg, Papenhof 4, 38723 Seesen